
 

Kviečiame susipažinti su Jurbarko vaikų 

lopšeliu – darželiu „Nykštukas“   

 

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba.  

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms, kuriems yra sunku skaityti ir suprasti 

įprastus tekstus. Lengvai suprantama kalba padeda jiems sužinoti naujos 

informacijos.  

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse.  

  

© Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis.  

Daugiau informacijos rasite čia: https://www.inclusion-

europe.eu/easy-to-read/              
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KAS YRA JURBARKO VAIKŲ LOPŠELIS-DARŽELIS 

„NYKŠTUKAS“? 

 

 

 

Jurbarko vaikų lopšelis – darželis „Nykštukas“ yra ikimokyklinio ugdymo įstaiga, 

kurioje ugdomi vaikai nuo 1 iki (6) 7 metų. 

Ugdydami stengiamės užtikrinti: 

• kiekvieno vaiko gerovę; 

• patenkinti individualius jų poreikius; 

• pasiekti asmeninę pažangą; 

• socialinį ir emocinį saugumą. 

 

 

 



 

KAS DIRBA JURBARKO VAIKŲ LOPŠELYJE-DARŽELYJE 

„NYKŠTUKAS“ ? 

• Direktorius, 

• Direktoriaus pavaduotojai, 

• Mokytojai, 

• Virėjai, 

• kiti darbuotojai, pavyzdžiui, valytojai. 

TEIKIAMOS SPECIALISTŲ PASLAUGOS 

 

 

PAGRINDINĖ VEIKLA 

 

 Vaikų pagrindinė veikla Jurbarko vaikų lopšelyje-darželyje „Nykštukas“ yra: 

• Žaisti 

• Mokytis 

• Bendrauti 

• Sportuoti  

• Ruoštis mokyklai 

Vaikams su įvairiais sutrikimais 

teikiama: 

• logopedo pagalba; 

• psichologo pagalba; 

• socialinio pedagogo pagalba. 
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MOKOMOJI KALBA 

  

 

 

 

KOKS MŪSŲ ADRESAS? 

    K. Donelaičio g. 22A,  Jurbarkas 

  

KAIP MES DIRBAME? 

Administracijos darbo laikas yra nuo 8 valandos iki 17:00 valandos, 

penktadienį – nuo 8 valandos iki 15:45 valandos. 

Pirmadienį, antradienį, trečiadienį, ketvirtadienį ir penktadienį nuo 12:00 valandos iki 

12:45 valandos mes pietaujame. 

Grupių darbo laikas yra nuo 7:00 valandos iki 17:30 valandos. 

Prailgintos grupės darbo laikas nuo 7:00 valandos iki 19:00 valandos. 

 

 Jurbarko vaikų lopšelyje-darželyje 

„Nykštukas“ mokomoji kalba yra lietuvių. 
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SU MUMIS SUSISIEKTI GALITE: 

 

  

 

Jeigu norite sužinoti daugiau informacijos apie Darželį, paspauskite 

mėlyną tekstą apačioje: https://nykstukas.eu/  

 

                                              Darželio interneto puslapyje  svarbiausia 

informacija taip pat yra  parodyta gestų kalba.   

Gestų kalba yra ženklų kalba.   

Kai žmogus kalba gestų kalba, jis:   

• judina rankas,   

• judina kitas kūno dalis.   

Jeigu norite pamatyti informaciją gestų kalba,  spauskite rankų ženklą.     Rankų ženklas 

yra interneto puslapio viršuje.  

 

 

 

 

 

Skambindami telefonu +370 447 72 297 

 

 

Rašydami elektroninį laišką direktore@nykstukas.eu 
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Apie tai, ką veikia darželis  galite pasiskaityti interneto puslapyje.  

Interneto puslapis yra suskirstytas į skyrius.  

Kiekvienas skyrius turi savo pavadinimą.  

Šiame tekste yra aprašyti šie skyriai:   

▪ Pradinis,   

▪ Apie mus,  

▪ Veiklos sritis, 

▪ Struktūra ir kontaktai,  

▪ Administracinis turinys,  

▪ Informacija tėvams. 

▪  

 

 

 

Interneto puslapio pradžioje yra skyrius,  kuris vadinasi apie mus, ten galime rasti 

naujienas, vaikų darželio grupes bei įstaigos misija ir vizija.   

 



Kitas skyrius vadinasi veiklos sritis. Šiame skyriuje paspaudus ugdymas, galime rasti 

mėnesio veiklos planus, taip pat susipažinti su projektinėmis veiklomis, STEAM 

ugdymu, ugdymo turinio atnaujinimu bei projektu aktyvi mokykla. 

 

 

 

Kitas skyrius vadinasi Struktūra ir kontaktai.  

Struktūra yra Darželio darbuotojai.  

Kontaktai yra, pavyzdžiui, telefono numeris.  

Šiame skyriuje yra parašyta informacija apie:  

• Darželio komisijas ir darbo grupes.  

• Darželio komisija yra žmonių grupė, kuri priima tam tikrus sprendimus,  

• Darželio vadovus ir jų darbo laiką,  

• kitus darbuotojus ir jų darbo laiką.  

 

 

 

 



Kitas skyrius vadinasi Administracinis turinys. Šiame skyriuje yra sudėtos 

nuorodos į  svarbius teisės aktus. Teisės aktas yra dokumentas. Šiame dokumente 

parašytos taisyklės, kaip turi dirbti Darželis.  Taip pat ataskaitos yra dokumentas,  

kuriame yra parašyta, kaip darželiui sekėsi dirbti anksčiau. Pavyzdžiui, kaip sekėsi 

dirbti praėjusiais metais. 

 

Kitas skyrius vadinasi Informacija tėvams: 

Šiame skyriuje parašyta informacija apie:  

• vaikų priėmimą į darželį,  

• vaikų maitinimą,  

• prašymų formas vaikų tėvams ir darbuotojams.  

 

KAS PARENGĖ TEKSTĄ? 

 

Tekstą parengė direktoriaus pavaduotoja ūkio reikalams Viktorija Vilkelytė 
  

Iliustracijų šaltiniai: https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/  

https://arasaac.org/   

„Microsoft Word“ piktogramų bazė.  
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